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Protokół nr 8/2022 

z posiedzenia Komisji Rozwoju 

w dniu 24 sierpnia 2022 r.  

 

 

WAK.0012.1.8.2022 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 Posiedzenie otworzył Przewodniczący komisji Pan Grzegorz Kubalski, witając 

członków komisji oraz Gości. Lista obecności Radnych i Gości obecnych na posiedzeniu 

stanowi załącznik Nr 1 i Nr 2 do niniejszego protokołu.  

W posiedzeniu wzięło udział dziewięciu członków Komisji Rozwoju:  

1) Aleksandra Bednarek; 

2) Piotr Choroś; 

3) Anna Gajewska; 

4) Zbigniew Garbaczewski; 

5) Izabela Kownacka; 

6) Grzegorz Kubalski; 

7) Wiesław Smoczyński; 

8) Leszek Smuniewski 

9) Agnieszka Borkowska 

 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Sformułowanie wniosków do budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2023.  

4. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji.  

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący komisji powiedział, że do materiałów na komisję został omyłkowo 

dołączony niewłaściwy protokół, co skróciło czas, aby Radni mogli się zapoznać z jego  

treścią. Dodał, że Pan Grzegorz Zbroch zwrócił się z prośbą, aby przyjęcie protokołu odbyło 

się na kolejnym posiedzeniu komisji, aby mógł zapoznać się z protokołem i wnieść 

ewentualne uwagi.  

W związku z powyższym, Przewodniczący komisji złożył wniosek o przesunięcie punktu        

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji na następne posiedzenie. 

Zapytał, czy ktoś z członków komisji chciałby wnieść jakieś uwagi do omówionego wniosku? 

W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Grzegorz Kubalski przystąpił do procedury głosowania, 

w sprawie zaproponowanej zmiany. Wynik głosowania: 

7 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących 
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Zapytał, czy do porządku obrad, ktoś z Członków komisji chciałby wnieść jakąś propozycję? 

Nikt nie zgłosił uwag. Pan Grzegorz Kubalski powiedział, że skoro nie ma sprzeciwu,               

to uznaje się, że porządek obrad wraz przegłosowaną poprawką zostaje przyjęty.  

 

Przewodniczący komisji przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

 

 

 

3. Sformułowanie wniosków do budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2023.  

 

Przewodniczący komisji zwrócił się z prośbą do Członków komisji o składanie propozycji 

wniosków do budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2023. 

 

Pan Zbigniew Garbaczewski powiedział, że chciałby przypomnieć o zabezpieczeniu środków 

finansowych na zakup nieruchomości, z przeznaczeniem na budowę szkoły średniej              

w miejscowości Jabłonna.  

 

Pan Grzegorz Kubalski powiedział, że ten temat jest ujęty w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej powiatu.  

Następnie dodał, że kontynuując temat związany z Gminą Jabłonna, uważa iż niezbędne 

jest zabezpieczenie środków finansowych na realizację porozumienia z Mazowieckim 

Zarządem Dróg Wojewódzkich, w zakresie projektowania obwodnicy Jabłonny. Dodał,          

że biorąc pod uwagę opóźnienie w sprawie domówienia tego zagadnienia, prawdopodobnie 

to przedsięwzięcie zostanie przedłużone na rok 2023. Nadmienił, ze dodatkowo                      

w zależności od rozwoju sytuacji, potencjalnie mogą być potrzebne środki na 

kontynuowanie inwestycji w ciągu drogowym Jabłonna – Chotomów – Olszewnica Stara – 

Olszewnica Nowa. Dodał, że wiadomym jest, iż ze względu na skalę tego przedsięwzięcia, 

będzie to uzależnione od możliwości pozyskania środków zewnętrznych.  

 

Pan Zbigniew Garbaczewski powiedział, że chciałby jeszcze nawiązać do rozmowy na 

poprzednim posiedzeniu komisji na temat połączenia ul. Parkowej w Legionowie w stronę 

Jabłonny. Nadmienił, że w jego ocenie jest to ważne, szczególnie w przypadku gdy 

powstanie obwodnica. 

 

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że chciałby rozszerzyć wypowiedź przedmówcy                 

i zaproponował, aby w budżecie powiatu w 2023 roku, zabezpieczyć środki na 

przeprowadzenie analizy pod kątem funkcjonalności sieci dróg powiatowych i opracowanie 

koncepcji korekty, rozbudowy, bądź rezygnacji z niektórych dróg powiatowych, które 

straciły rangę powiatową. Uważa, że powinien powstać dokument, który będzie pomocny 

przy dalszym planowaniu w tym zakresie. 

 

Przewodniczący komisji podsumował wniosek Pana Zbigniewa Garbaczewskiego i Pana 

Leszka Smuniewskiego, jako kwestię sporządzenia analizy potrzeb rozwoju sieci dróg 

powiatowych wraz z projektowaniem ich nowych odcinków.  

 

Pan Wiesław Smoczyński powiedział, że zgadza się z wypowiedzią Pana Leszka 

Smuniewskiego, że należy skorygować rangę dróg powiatowych. 

 

Pani Aleksandra Bednarek zapytała, czy projekty, które są obecnie realizowane, będą 

kontynuowane? 
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Pan Grzegorz Kubalski potwierdził.  

 

Pani Aleksandra Bednarek powiedziała, że chciałaby, aby w budżecie były zabezpieczone 

środki na budowę wałów przeciwpowodziowych.  

 

Dodała, że chciałby aby zostało wykonane podświetlenie schodów w przychodni 

powiatowej.  

 

Pan Wiesław Smoczyński powiedział, iż uważa, że powinny zostać zakończone inwestycje, 

które zostały rozpoczęte.  

  

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący komisji zapytał, czy ktoś 

z obecnych Członków komisji chciałby zgłosić sprzeciw wobec któregoś z omówionych 

wniosków? Nikt z Radnych nie zgłosił uwag. Pan Grzegorz Kubalski powiedział, że wnioski 

zostaną przekazane do Zarządu Powiatu jako wnioski Komisji Rozwoju. Następnie  

przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji.  

 

Przewodniczący komisji powiedział, że w kompetencji Komisji Rozwoju są dwa 

projekty uchwał. Pierwszy to projekt uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej 

uchwałę Nr 255/XXXVI/2021 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 20 grudnia 2021 r.                

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2022. 

Zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że w kompetencji Komisji Rozwoju, w projekcie 

omawianej uchwały są następujące zmiany: 

1) dofinansowanie z Funduszu Rozwoju Przewozów Autobusowych, o charakterze 

użyteczności publicznej realizacji zadania własnego powiatu, w zakresie obsługi 

kolejnej nowej linii autobusowej 9P, dowożącej mieszkańców Gminy Jabłonna            

do siedziby Starostwa Powiatowego w Legionowie, w związku z zawartą z Wojewodą 

Mazowieckim umową o dopłatę – kwota 87.264,00 zł. Dodała, że jednocześnie 

dokonuje się zmiany zmniejszenia planu wydatków o kwotę 130.031,18 zł, 

zaplanowanych na realizację zadania pn. „Powiatowy transport publiczny – 

uruchomienie i obsługa powiatowych linii komunikacyjnych”, w związku                        

z powstałymi oszczędnościami, w zakresie kosztów funkcjonowania czterech 

powiatowych linii autobusowych do końca 2022 roku, w tym linii 9P uruchomionej 

w sierpniu br. 

2) zwiększenie planu wydatków o kwotę 5.200.000,00 zł na realizację zadania 

majątkowego pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej oraz rozbudowa drogi 

powiatowej Nr 1801W w Gminie Serock”, w związku z otrzymaniem oferty 

dotyczącej faktycznych kosztów wykonania robót budowlanych w wyniku 

przeprowadzonego postępowania przetargowego. W ramach powyższej kwoty 

wprowadza się środki z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych w kwocie 

39.295,61 zł, które dotyczą kapitalizacji odsetek od środków zgromadzonych na 

wydzielonym rachunku środków z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych            

w ramach Funduszu Przeciwdziałania COVID-19.  
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Przewodniczący komisji podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję w tym temacie. W związku z brakiem zgłoszeń, przystąpił do procedury 

głosowania. Wynik głosowania: 

 

9 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących 

  

Pan Grzegorz Kubalski powiedział, że drugim projektem uchwały, będącym w kompetencji 

Komisji Rozwoju jest projekt uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę      

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 

2022 – 2035. Zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego o omówienie 

projektu uchwały. 

 

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że w projekcie uchwały w ramach załącznika nr 1, 

zostały uwzględnione zmiany w ramach poszczególnych pozycji dochodów i wydatków 

zgodnie z uchwałami zmieniającymi budżet Powiatu Legionowskiego na 2022 rok, 

podjętymi przez Zarząd Powiatu w Legionowie w okresie od 28 czerwca do 18 sierpnia br., 

oraz uchwałą Rady Powiatu w Legionowie omawianą przed chwilą. 

Nadmieniła, że w ramach załącznika nr 2, została wprowadzona zmiana w przedsięwzięciu 

„Opracowanie dokumentacji projektowej budowy nowej siedziby Powiatowej Instytucji 

Kultury”. Zwiększono łączne nakłady finansowe do kwoty 1.181.450,89 zł, zmniejszono 

limit w 2023 roku do kwoty 490.000,00 zł, wprowadzono limit w 2024 roku w kwocie 

351.000,00 zł, limit w 2025 roku w kwocie 19.500,00 zł, limit w 2026 roku w kwocie 

19.500,00 zł oraz zwiększono limit zobowiązań do kwoty 1.129.014,06 zł, z uwagi na 

dostosowanie do poszczególnych etapów planowanego harmonogramu realizacji 

dokumentacji projektowej wraz z nadzorem autorskim nad realizowanym 

przedsięwzięciem.  

 

Przewodniczący komisji podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję w tym temacie, w której kolejno udział wzięli. 

 

Pani Aleksandra Bednarek zapytała, dlaczego powiat wkracza w rok 2024 po negocjacjach?  

 

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że wydłużają się wszystkie terminy realizacji tego 

przedsięwzięcia. Pan Grzegorz Kubalski dopowiedział, że dotyczy to kwestii nadzoru 

autorskiego nad realizacją inwestycji, więc prawdopodobnie będzie to wydłużone jeszcze 

dalej. Dodał, że nawet jeżeli rozpcznie się wykonawstwo inwestycji w roku 2024, to 

wykonanie przewidywane jest na dwa sezony budowlane. Natomiast projektowanie jest 

przewidywane do zakończenia w przyszłym roku.    

 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, przystąpił do procedury głosowania. Wynik 

głosowania: 

8 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących 

 

 

 

5. Wolne wnioski.  

 

Brak wolnych wniosków. 
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6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie komisji zamknął Przewodniczący Komisji Rozwoju Pan Grzegorz 

Kubalski. 

 

 

                                                                  Przewodniczący Komisji Rozwoju 

 

Grzegorz Kubalski 

Protokół sporządziła: 

Agata Szraga 


